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SÄS styrelse sammanträdde på onsdagen och fick en lägesrapport efter sommaren. På det stora 

hela har sommaren fungerat bra och jämfört med förra året har det varit lugnare och mindre 

patienttryck. Det avspeglar sig bland annat i att sjukhuset har haft färre överbeläggningar under 

sommaren och ligger bäst till i regionen för perioden. 

- Det är mycket tack vare god planering i verksamheten, att man har samarbetat och ställt upp för 

varandra som vi har haft en jämförelsevis lugn sommar, säger Thomas Wallén, sjukhusdirektör. 

Det har varit ett stort engagemang för att lösa vården på daglig basis vilket bland annat resulterat i 

färre överbeläggningar. Det är positivt för alla, både patienter och medarbetare. Jag vill passa på 

och ge en stor eloge till SÄS medarbetare för fina arbetsinsatser i sommar. 

Resultatet för juli månad 
Resultatet för juli är minus71 mkr vilket är 65,6 mnkr sämre än budget men 56 mnkr bättre än förra 

året. Jämfört med samma månad förra året visar resultatet på en viss ekonomisk återhämtning. 

När det gäller tillgängligheten är måluppfyllelsen för väntetid 30 dagar, 33 procent till mottagning 

och 35 procent till behandling. För väntetid på 60 dagar är motsvarande siffror 61 procent till 

mottagning och 70 procent till behandling. 

För juli månad skickas ingen månadsrapport till Västra Götalandsregionen. En uppdaterad 

prognos för helåret lämnas i delårsrapporten för augusti. 

Övriga punkter på mötet 

● Rapport: Regional utvecklingsplan för vuxenpsykiatrin antagen av regionfullmäktige maj 
2014  

● Lägesrapport kring arbetet med vårdöverenskommelsen 2015 


